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Geacht College, 
 
Hierbij vraag ik uw aandacht voor het volgende.  
 
Ik schrijf deze brief aan u omdat er een paar dingen van mijn hart moeten en ik mij zorgen maak. 
 
Ik zal me eerst even kort voorstellen. Ik ben Dennis Wor, geboren en getogen in Sliedrecht, woonachtig in 
Sliedrecht, en bekend binnen onze gemeente vanuit de sportlessen die ik al jaren faciliteer voor jong en 
oud. Denk hierbij aan karate, boksen, judo, G-karate (voor gehandicapten) en nog meer verschillende 
vechtsporten. We zijn met een kleine sportschool begonnen en inmiddels uitgegroeid tot een sportschool 
(onder de namen Budokai Wor en Sportschool Tromp) met ruim 350 tot 400 Sliedrechtse leden. 
 
Eind 2016 ben ik in contact gekomen met de voorzitter van de voetbal, de heer Kees Verhoef, en de 
toenmalige wethouder de heer L. van Rekom.  
 
Budokai Wor en Sportschool Tromp groeiden steeds verder uit in Sliedrecht, waarbij er een passende 
accommodatie gecreëerd moest worden. Na lang wachten en veel gesprekken op het gemeentehuis te 
hebben gehad, kreeg ik het aanbod om een stukje grond te kopen over het spoor om daar een eigen 
sporthal te bouwen (in eigendom) met alle faciliteiten die daarvoor nodig zijn. We werden door de 
gemeente meegenomen in het (financieel) plan van de voetbal. En er werd gekeken waar we elkaar 
konden versterken in de samenwerking, kortom mooie afspraken over de toekomst. 
 
Omdat de gemeente Sliedrecht op dat moment geen uitzicht had wanneer dit plaats kon vinden, werd ons 
de voormalige Bleyburghschool aan de Maaslaan te huur aangeboden. Hier waren we zeer content mee, al 
was het een tijdelijke oplossing. Het vooruitzicht was immers onze nieuwe sportaccommodatie over het 
spoor.  
 
Tijdens de gesprekken met de toenmalige wethouder zijn er mondelinge afspraken gemaakt over de 
toekomst van onze sportschool indien de voetbal over het spoor niet door zou gaan of als het huurcontract 
van de voormalige Bleyburghschool aan de Maaslaan zou aflopen. De afspraken die we hier over gemaakt 
hebben zijn als volgt: mocht het nieuwbouw pand (over het spoor) niet gefaciliteerd kunnen worden binnen 
de tijdsduur van het huurcontract van de Maaslaan, dan wordt de huurovereenkomst voor locatie Maaslaan 
verlengd. De gemeente had bepaalde plannen voor deze locatie en deze situatie zou dus niet al te lang 
duren. Indien deze plannen verder uitontwikkeld zouden worden, zou de gemeente samen met ons op zoek 
gaan naar een gelijkwaardig pand dat wij dan zouden kunnen kopen. De mogelijkheden die toen genoemd 
zijn, zijn sporthal de Lockhorst, sporthal de Stoep en de brandweerkazerne. Er zijn panden genoeg waar de 



  
gemeente andere dingen wil creëren, gaf de wethouder toen aan. Want, zoals de wethouder toen treffend 
aangaf, “je kunt een sportschool met zoveel leden niet op straat komen te laten staan!”. 
 
Bij de mondelinge overeenstemming waren tevens de heren Verhoef en Tromp aanwezig. Met de 
getekende huurovereenkomst onder de arm en goede moed op de toekomst liep ik dan ook het 
gemeentehuis uit. Met de gedachte dat onze kinderen, de volwassenen en de mensen met een 
verstandelijke beperking onderdak hebben en binnenkort een eigen accommodatie. Op 1 april 2017 zijn we 
in ons onderkomen getrokken aan de Maaslaan 6. Wethouder Visser heeft de opening gedaan en we 
spraken veel over de toekomst plannen. Een prachtig begin op een mooie samenwerking tussen de 
gemeente Sliedrecht, Budokai Wor en Sportschool Tromp. 
Inmiddels zijn we ruim 4 jaar verder en zitten we nog steeds aan de locatie Maaslaan. Met een 
huurcontract dat iedere drie maanden opzegbaar is na dit jaar. En we geen duidelijk vooruitzicht hebben. 
Oftewel: mocht er iets anders komen op de locatie Maaslaan dan kan het zo zijn dat we hals over kop weg 
moeten. Dit voelt als Sliedrechtse ondernemer voor mij niet goed en het maakt mij dan ook onzeker.  
 
Vanuit de samenwerking met de gemeente Sliedrecht, die ik altijd als prettig heb ervaren, zijn wij dan ook 
voornemens om niet te denken in beperkingen maar in mogelijkheden en zouden wij heel graag wat opties 
aan willen brengen. Zodat we voor het maatschappelijk belang voor Sliedrecht en voor de sportschool 
duidelijkheid krijgen.  
 
Onze voorkeur gaat nog steeds uit naar waar we ruim vier jaar geleden afspraken over hebben gemaakt 
met de toenmalige wethouder, te weten het aankopen van de grond en het bouwen van een nieuwe 
sportschool over het spoor, of op de huidige locatie aan de Sportlaan waar de voetbal nu zit: in de 
meegestuurde bijlage ziet u ons voorstel voor nieuwbouw welke op beide locaties gerealiseerd zou kunnen 
worden. 
  
Voor de andere opties die in ons gesprek met de toenmalige wethouder voorbij zijn gekomen staan we ook 
nog steeds open. We willen graag perspectief en duidelijkheid na ruim vier jaar.   
 
Deze andere opties zijn:  

- Het aankopen van de Maaslaan 6 (de voormalige Bleyburghschool);  
- Het aankopen van Sporthal De Lockhorst; 
- Het aankopen van Sporthal De Stoep; 
- Het aankopen van de Brandweerkazerne.  

 
 
Graag vernemen wij op korte termijn van u welke optie passend is voor de gemeente en plannen we graag 
een gesprek in met de Burgemeester en Wethouder. 
Een kopie van deze brief is ook gestuurd naar de gemeenteraad. 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Budokai Wor en Sportschool Tromp, 
 
Dennis Wor  


